
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 22. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 330
Vil ministeren oplyse bevæggrundene bag, at der ved offentlige indkøb ikke som standard 
bruges de globale stregkodestandarder, men at SKI derimod har lavet sin egen produkt
database?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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